
Protokół Nr 26

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Janusz Getka -  przewodniczący

2. Kłębek Krzysztof -  członek

3. Kryszkiewicz Edward -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Justyna Wątorska -  Parzydło -  członek

W posiedzeniu uczestniczył -  p. Michał Strzelecki -  pracownik UG zajmujący się 

gospodarką odpadami a także p. Wójt -  Tadeusz Bulik.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Janusz Getka, powitał zebranych i przedstawił 

następujący porządek obrad:

1. Rozpatrzenie podań

2. Sprawozdanie za zagospodarowanie odpadami komunalnymi za III kw.2013r. 

Kalkulacja kosztów i prawidłowość funkcjonowania systemu odbioru odpadów.

Ad. 1 Przewodniczący Komisji odczytał podania skierowane do komisji:

- Pani Edyta Zaręba o wyłożenie progu zwalniającego we Wszeborach za szkołą. 

Członkowie komisji , uznają, że inwestycja ta jest jak najbardziej zasadną lecz w 

chwili obecnej nie dysponują środkami finansowymi na jej wykonanie. Komisja 

proponuje podanie to przekserować do Komisji Gospodarczej zgodnie z kompetencją.

- OSP Ślężany o przesunięcie na cele inwestycyjne środków finansowych w kwocie 

2 000,00 zł zarezerwowanych na cele bojowe. Członkowie komisji przychyli się do 

prośby

Ad. 2 Pan Michał Strzelecki poinformował, że miesięczna wpłata za odpady wynosi 

47.401,20 zł na miesiąc co na kwartał daję 142.203,60 zł. Stawki za odpady nie 

powinny ulec zwiększeniu zgodnie z podpisana umową z firmą Błysk która została 

zawarta do końca czerwca 2014r. Gdyby wszyscy mieszkańcy złożyli deklaracje i 

wpłacali w 100% byłaby niewielka nadpłata, którą można byłoby przeznaczyć na 

likwidację dzikich wysypisk. Jednak nie wszyscy złożyli stosowne deklaracje. 

Obecnie trwa sprawdzanie i wyłapywanie tych którzy tego nie zrobili. Ogółem 

złożonych zostało 3093 deklaracje. Obecnie wysyłane są wezwania do złożenia 

deklaracji. Do tych którzy tego nie zrobią będzie wszczęte postępowanie zakończone 

decyzją

Do końca listopada powinno wpłynąć 326.685 zł. Na dzień 12 listopada 

zaksięgowane zostało 293.619 zł. Zaległości wynoszą 81 tyś zł a nadpłaty 49 tyś. zł. 

Pan Strzelecki poinformował, że instytucje takie jak szkoły, przedszkola , ośrodki

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odbytego w dniu

22 listopada 2013r.



zdrowia itp. złożyły deklaracje dla nieruchomości niezamieszkanych gdzie stawka 

uzależniona jest od wielkości pojemnika. Wywóz odpadów wielkogabarytowych 

został wliczony w koszty przetargu. Pan Strzelecki poinformował, że 99 % 

mieszkańców zadeklarowało segregację odpadów. Na początku wpływało bardzo 

wiele skarg na firmę, jednak z firmą zostały przeprowadzone rozmowy. Obecnie 

wpływają pojedyncze reklamacje. Pan Strzelecki powiedział, że od miesiąca sierpnia 

br. została zatrudniona druga osoba.

Zaczęły wpływać pierwsze podania u morzenie opłaty. Gmina nie będzie prowadziła 

umorzeń, chyba, że w wyjątkowych sytuacjach jak pożar itp. Reasumując członkowie 

komisji stwierdzili, że nowy system gospodarki odpadami na terenie naszej Gminy 

został wprowadzony dosyć sprawnie i na przykładzie innych Gmin wygląda to dobrze. 

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji 

Janusz Getka.
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